
Verslag tweede bijeenkomst Buitenlust – 28 januari 2025 
 
Op dinsdagavond 28 januari 2025 vond de tweede bijeenkomst voor bewoners van Buitenlust plaats. 
De tweede bijeenkomst stond in het teken van terugkomen op openstaande vragen en onderwerpen 
uit de eerste bijeenkomst, die in oktober 2024 plaatsvond. Tijdens de bijeenkomst waren 34 
buurtbewoners aanwezig. De meeste bewoners waren ook bij de eerste bijeenkomst in oktober 
aanwezig.  
 

Opening 

De burgemeester trapte de bijeenkomst af met de mededeling dat hij enorm baalt van de verlichting in 
het park die nog steeds niet werkt. Hij heeft een brief gestuurd naar Liander om aan te geven dat de 
verlichting snel hersteld moet worden, omdat dit te lang duurt en de buurt zich hierdoor onveilig voelt. 
Liander heeft hierop gereageerd dat ze aan het onderzoeken zijn waarom de verlichting steeds uitvalt.  
 

Terugkoppeling op openstaande acties 

Vervolgens werd er eerst kort samengevat welke thema’s tijdens de eerste bijeenkomst zijn besproken. 
Daarna kwamen de verschillende partijen aan het woord om terug te komen op de openstaande acties.  
  

Politie 
- De politie gaf terugkoppeling op het contact met de slachtoffers van de explosie en gaf aan dat 

het in het onderzoek lastig is tot een verdachte te komen. Explosies bij woningen zijn helaas 
een landelijke trend, dat het lastig is om tot een verdachte te komen zien we ook bij andere 
onderzoeken. 

- De melding van handel in verdovende middelen is door de politie nagelopen, maar zij hebben 
hierin nog niets gevonden. Een bewoner gaf hierop aan dat hij regelmatig ziet dat er softdrugs 
worden gebruikt in de buurt, zoals wiet en lachgas. De politie benoemde dat er dan melding 
moet worden gemaakt, omdat de politie dat op heterdaad moet kunnen zien om er eventueel 
iets mee te kunnen. Overigens is het gebruik van softdrugs (op lachgas na) in Oegstgeest niet 
verboden (behalve op specifieke locaties).  

- Na een vraag van een bewoner, lichtte de politie toe dat het inzetten van camera’s verbonden 
is aan allerlei wetgeving. Om dit te mogen doen moet er sprake zijn van een grove schending 
van de openbare orde of een ernstig misdrijf. In de nasleep van de explosie en de vermoedens 
van drugshandel is ook gebruik gemaakt van de inzet van een camera. Deze inzet heeft geen 
opsporingsindicaties opgeleverd.  
 

WYwonen 
- Bij de vorige bijeenkomst is aangegeven dat het in de brandgangen donker is. WYwonen lichtte 

toe dat zij tijdens een schouw door de wijk (in het donker) hebben geconstateerd dat de 
verlichting over het algemeen goed is, zeker in vergelijking met andere delen van Oegstgeest. 
Als iemand toch een specifieke plek heeft waar hij/zij het te donker vindt, dan kan er contact 
worden gezocht met WYwonen om te kijken wat er mogelijk is aan extra verlichting.  

- Tijdens de schouw is er geconstateerd dat het bij de portiekdeuren aan de Surinamestraat en 
Curaçaostraat donker is. WYwonen bekijkt de mogelijkheden om daar verlichting te plaatsen.  

- Ook is tijdens de vorige bijeenkomst aangegeven dat er de wens is om hekken in de 
brandgangen te plaatsen. WYwonen gaf aan dat zij van mening zijn dat het daarmee niet 
veiliger wordt. Ook weten zij niet of dit een wens is van meerdere buurtbewoners of van een 
enkele buurtbewoner. WYwonen gaf aan dat als dit een brede wens is en er aangetoond kan 
worden dat hier veel draagvlak voor is, er contact kan worden gezocht met WYwonen.  

- De schuurtjes van Van Rhijn Bouw zijn gesaneerd (het dak is verwijderd), maar zijn nog niet 
weg. Dit terrein is niet van WYwonen, maar zij hebben wel met Van Rhijn Bouw afgesproken 
dat zij hierover op de hoogte worden gehouden. Tijdens de schouw is ook in de schuurtjes 
gekeken en zijn er geen signalen van verblijf aangetroffen.  



- Tot slot is door WYwonen diverse keren gekeken naar rolcontainers in de poorten. WYwonen 
heeft één container aangetroffen bij een WYwonen huurder. Bij constatering hiervan gaat 
WYwonen met de huurder in gesprek.   

  
 

Gemeente 
- Door bewoners is tijdens de vorige bijeenkomst aangegeven dat er veel overlast is van fietsers 

en fatbikers in het park. De gemeente heeft bij beide ingangen een bord geplaatst dat fietsen in 
het park verboden is. Door deze borden is het hopelijk duidelijk(er) dat er in het park niet 
gefietst mag worden en kunnen fietsers hier makkelijker op aangesproken worden.  

- Ook is er eerder een opmerking gemaakt over de slootjes in het park. De gemeente heeft hier 
contact over gehad met het Hoogheemraadschap Rijnland, die de slootjes in beheer heeft. Zij 
hebben toegezegd de slootjes twee keer per jaar te onderhouden. De begroeiing wordt voor 
25% behouden.  

 

Overige punten  

Tot slot zijn er nog wat overige punten ingebracht:  
- Sommige lantaarnpalen (op de hoek van de Soembastraat) zijn feller dan andere lantaarnpalen 

in de wijk. De gemeente heeft toegezegd hier navraag naar te doen.  
o Terugkoppeling: de gemeente is bezig om alle lantaarnpalen in het dorp over te zetten naar 

LED verlichting. In de wijk Buitenlust is alles al LED verlichting. In 2026 staat het op de 
planning om alle lampen in Buitenlust weer te vervangen. Tot die tijd, als er een lamp uitvalt, 
wordt er tijdelijk een ‘oude’ (niet LED) lamp in geplaatst. Die lampen geven een andere 
lichtbeleving.  

- Veel stoeptegels in de wijk liggen scheef. De gemeente gaf aan dat er op dit moment een 
schouw door heel Oegstgeest plaatsvindt om de kwaliteit van de bestrating in beeld te 
brengen. Halverwege 2025 wordt alle bestrating die niet goed is, hersteld. Tot die tijd kunnen 
er fixi-meldingen worden gedaan van individuele scheve stoeptegels. Deze worden direct 
opgepakt.  

- Vanuit Rijnsburg wordt er regelmatig door rood gereden. De politie heeft aangegeven hier wat 
meer op te letten als ze in de buurt zijn.  

- De stoplichten voor voetgangers gaan redelijk snel alweer op rood, dat is te kort om naar de 
overkant te lopen. De gemeente heeft toegezegd hier navraag naar te doen. 

o Terugkoppeling: de ‘groentijden’ zijn nagelopen en deze voldoen aan de gestelde normen. Er 
worden geen aanpassingen gedaan. Ook omdat er eerder één vergelijkbare melding is 
ontvangen. Goed om te weten is wel, dat wanneer het groene licht naar groenknipperen en 
vervolgens naar rood gaat, er nog genoeg tijd is om de oversteek af te kunnen maken met 
een gemiddelde loopsnelheid.  

- De afwatering in het park is niet in orde. Als het regent, blijft het liggen en wordt het heel 
modderig. Laatst is er in het park gewerkt en daardoor is het gras beschadigd en nog 
modderiger geworden.  

o Terugkoppeling: de toezichthouders zijn bezig met dit te herstellen. Het gazon wordt 
opgeknapt en de sporen die gereden zijn worden ook hersteld. Het bijstorten van 
schelpen/grind op het pad wordt tegelijk gedaan met de andere paden in het dorp en daar is 
nog geen planning voor gemaakt.  

 
Er is aan de aanwezigen gevraagd of er behoefte is aan nog een bijeenkomst. We kwamen tot de 
conclusie dat nog een bijeenkomst niet nodig is. Er is aan de aanwezigen meegegeven dat zij vooral 
zaken moeten blijven melden. En wanneer het nodig is, komen we weer langs! 
 


